
     

 
  

GEMEENTERAAD        STAD MECHELEN 
 

VRAAG 3 
 

 

INDIENING VRAAG* 
 

Voor behandeling in de gemeenteraad van 28 september 2020 

 
 

Indiener : Hamid Riffi 

 

Vraag/interpellatie: Geluidsschermen E19 

 

Toelichting  
 

Verbaasd was ik om te lezen dat de Vlaamse regering beslist heeft om op de R6  
geluidsschermen te plaatsen. Wat niet kan in Mechelen, kan wel voor Sint Katelijne Waver. Ik 

wens dan de buren hiervoor te feliciteren. 
 
In Mechelen hoor je al jaren hetzelfde verhaal over de geluidsoverlast van de E19. Van 

Mechelen Zuid tot in Battel. Opvallend was het verschil voor de lockdown, tijdens de 
lockdown en erna. Spijtig genoeg gebeurt hier niets tegen of kan hier niets tegen gebeuren.  

 
Daarom de volgende vragen: 
 

Wanneer zijn de laatste geluidsmetingen gedaan? 
Wat waren de resultaten van deze metingen? 

Welke initiatieven kunnen we als stad Mechelen om de geluidsoverlast te beperken? 
Is het bestuur bereid om in overleg te gaan met de mensen die last hebben van het 
geluidsoverlast van de E19 (zowel Mechelen Zuid als Battel)? 
 

 

 

 

 
         Datum 23 september 2020 
         Naam Hamid Riffi 

 
 
*indiening uiterlijk 5 dagen vóór de vergadering (voor vergadering  op maandag is dit op woensdag), bij 
voorkeur vroeger, teneinde de administratie toe te laten de vraag/interpellatie te onderzoeken  
 

Formulier als bijlage mailen naar gemeenteraad@mechelen.be  
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